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Ordinært møte FAU Nordpolen skole ‐ referat  

 
Dato/sted:  7.4.16, 18:00 – 19:30  

Referent:  Oddny Bjelkerøy Hitland  

Til stede:  Oddny Bjelkerøy Hitland 1A, Christine Ilstad 1B, Ina Wisborg 1D, Espen Eggen 1E, Helle Planting 
Fløisand 2B, Aage Stangeland 2B (Driftstyret), Hege Brattlid 2C, Marianne Sturød 3B, Hedvig Øberg 
3D, Arne Jørgen Meland 4A, Ola Lauritzen 4D, Una Husveg 5A, Torkil Eriksen 5B, Hege Danielsen 5B, 
Hege Seljelid 6A,  

Delvis:  Silje Nilsen (Rektor), Kine Næss (Aks leder), Tsega Krebreab (Inspektør), Marit Strømmen (foresatt i 
3. klasse) 

Fraværende:  Kristin Victoria H. Bakke 1C (im), Therese Gulli Solbjørg 2A (im), Marianne Haugh 2D (mf), Bård 
Gustavsen 3A (im), Hassen Jenhani 4B (i.m.), Eystein Grusd 6A (m.f.), Audun Stolpe 6B (mf) 

 
Saksnr.:  Sakstittel/‐innhold  Ansvar  Frist 

28  Åpent kvarter for foresatte 
Marit Strømmen, 3. klasse 
Saken gjelder fotball og ivaretakelse av psykososialt miljø og fysisk aktivitet. 
Fotballkamper starter med glede og entusiasme, men ender i konflikt. Kan skolen gå 
inn med økt tilstedeværelse ved fotballspilling? Fortrinnsvis personer med 
interesse/kunnskap. Alternativt: Kan foreldre bidra med noe? Det er nevnt at om 
konfliktnivået ikke reduseres vil det være aktuelt å frata elevene mulighet til fotball. 
 
Svar fra skolens administrasjon:  
Konflikter på forballbanene er kjent. Tiden er fordelt mellom klasser, det er fast 
inspeksjon av voksen. Elever som gjentatte ganger ikke følger regler kan avvises for 
kortere eller lengre perioder. Konflikter før skolestart forsøkes unngått ved at voksen 
fra AKS har inspeksjon.  
 
Marit Strømmen:  
Det er betryggende å høre svarene, men kontaktlærer har sagt at aktiviteten vil gå ut 
for alle.  
 
Svar fra skolens administrasjon: Avvisning vil gjelde enkeltpersoner, det er ikke planer 
om å stenge ned hele aktiviteten.  
Beslutning: FAU tar saken til orientering 

ALLE   

29  Godkjenning av innkalling og saksliste 
Beslutning: Innkalling og saksliste godkjennes. 

Referent   

30  Godkjenning av referat fra FAU 4.2.16 
Det ble foreslått alternativ tekst til referatets punkt 22 og 27 matematikk ‐tema på 
foreldremøte 5. klasse. Følgende tekst derfor føyes til i referatets punkt 22: 

*Alternativ tekst ref. FAU‐sak 30/2016:  
 Det har vært avholdt foreldremøte med 5. klasse. I FAU‐møtet kom 

det fram at flere foreldre opplever at det er svært lite fokus på 
matte til tross for at det er et sentralt fag med til dels dårlig 
resultater. Videre kom det fram at det ble brukt veldig kort tid på 
agendapunktet “lekser” i foreldremøtet, hvilket førte til spørsmål 
fra noen av foreldrene som mente at skolen burde legge vekt på at 
gjennom leksen har foreldrene et “vindu” til skolearbeidet så vel 
som til barnets kunnskap, og at dette kan fremme bedre dialog og 
samarbeid skole‐hjem, og at foreldre bør være informert om at det 
gis ulike typer lekser; som mengdetrening, repetisjon, og nøtter. 

Referent   
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 Det stilles samtidig spørsmål til hvorfor skolen bruker to uker på 
leseaksjon, men bare en halv dag på matteaksjon? 

 Beslutning: Referat av 3.3.16 godkjennes med kommentar. 

31  Informasjon fra rektor samt spørsmål fra FAU 
Ledelsens egne momenter: 
Aktiviteter: 

 17. mai: Quest back sendt ut, feilmeldinger i forbindelse med svar skal være 
rettet. Tsega Krebreab er representant for skolen på arrangementet. Dialog 
mellom skolen og 17. mai‐komitéen er opprettet og god.  

 Nærmiljøpatruljemøte 8.4.16 
 Etter‐skoletid tilbud startet opp med 5. og 6. trinn i samarbeid med bydelen. 
 Workshop kodeklubb kan settes opp om foreldre ønsker å delta, fra 1 klasse, 

informasjon på kidzakoder.no, skolen ordner lokaler, FAU støtter forslaget, 
Ina Wisborg og Torkil Eriksen koordinener.  

 Fellesaktiviteter i klassen: Administrasjonen ber FAU sette opp liste over 
hvilke arrangementer som skolen bør foreslå gjennomført i klassene. FAU 
diskuterte: 

o Vennegrupper, ulike erfaringer angående gjennomføring og 
oppfølging i klassene, skolen kan involveres som tilrettelegger.  

o Facebookgruppe for klassen der alle kan legge inn meldinger.  
o Klassekaffe på Torget (med søsken) 
o Foreldrekafé i forbindelse med gjenglemt klær dag 
o Årstidsgrupper  
o Organiserte én til én hjemmebesøk 
o Generelt fastslås det at foreldre og foresattes sosiale 

nærmiljøengasjement er svært viktig.  
Personell: 
Introduksjon og presentasjon av Tsega Krebreab, nyansatt inspektør. 
Eyvind Dahl begynner som rektor på Abildsø, rektorstillingen ved Nordpolen vil bli 
utlyst, men detaljer foreligger ikke på nåværende tidspunkt.   
 
Administrativt: 

 Fernanda Nissen‐vedtak er klare – flere ledige plasser på Nordpolen enn 
forventet, dem som ikke får plass står på venteliste etter prioritetene 
søsken, skolevei, spesielle dokumenterte behov. 5 elever på nåværende 1. 
trinn fikk innvilget plass etter søknad. Tilsvarende tall for nåværende 2. trinn 
er 10 elever.  

 Klassesammensetning fra høst 2016:  
o Nåværende 1. trinn: a/b/c består ettersom disse er i svært liten 

grad er berørt av endringer. Elever fra klasse d og e som ikke flyttes 
over til Fernanda Nissen fordeles på førstnevnte klasser.  

o Nåværende 2. trinn settes opp på nytt. Føringer for 
klassesammensetning er at alle skal ha noen de kjenner i klassen, 
samt at skolen etterstreber god fordeling på kjønn og etnisitet og 
god fordeling av elever med spesielle behov.  

 Arbeide med elever som skal over på Fernanda Nissen starter opp for å gi 
elevene en god og trygg overgang.  

 
FAU bad om orientering om: 

 Hvorfor er matematikkdagens varighet satt til én dag, mens det ble avholdt 
leseaksjon over to uker?  

Svar fra skolens administrasjon:  
 Matematikkdagen er i hovedsak en aktivitetsdag for å skape motivasjon og 

glede for matematikkfaget.  
 Skolen har besluttet fordelingen. Begge fag er viktig, men norskfaget er 

vektet tyngre da god kjennskap til og forståelse for språket inngår i og 

Skoleledelse   
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forbedrer prestasjoner i alle fag. Undersøkelser viser at mange elever med 
dårlig leseforståelse også sliter med tekststykker og 
problemløsningsoppgaver i matematikk.  Matematikk er ikke å forstå som 
nedprioritert, men lesing er altså basis for alle fag.  

 Lese/skriveuker innbefatter alle andre fag også, 2 ukers aksjonen inkluderer 
matematikk i et lese‐ og skriveperspektiv.   

Ytterligere og utfyllende kommentarer fra FAU:  
 Noen av Fau‐representantene viste til forskning som hevder at egne 

fagdager i matematikk ikke er det gunstigste for læring, det er viktigere med 
stadige repetisjoner i mindre doser.  

 Perspektivet at lesing inngår i alle fag, kan også overføres til regning. Ved å 
endre fokus fra matematikk til regning kan man legge opp til større variasjon 
i tilnærming: økonomi, måling, ingeniør/konstruksjon  

Replikker fra skolens administrasjon:  
 Det er fokus på ulike typer matematikk, men det er en mulighet for at 

fokuset ikke er godt nok kommunisert til foreldre. Skolen fokuserer på styrke 
matematikkompetansen til elevene ved å ha regning i alle fag. Nasjonale 
prøver sjekker ut elevenes kompetanse i f.eks regning i naturfag, engelsk og 
kroppsøving. 

 Matematikkforståelse er viktig, regning må gi mening for elevene og faget 
må være kreativt.  

Beslutning: FAU tar informasjonen til orientering. 

32  Skolefotografering ‐ valg av leverandør 
Det er ønskelig at FAU bestemmer seg for leverandør av skolefotografering for at 
skolen kan legge inn tidlig bestilling av dato. FAU har kjennskap til to leverandører 
som er benyttet tidligere ved skolen samt én som flere kjenner til fra andre 
sammenhenger: 

o Utestemme: kjempeflinke og noe dyrere, men kan ikke produsere 
skolekatalog. 

o Ariel: har litt dårligere kvalitet/kreativitet, men kan levere gratis 
skolekatalog.  

o Fovea: enstemmig nedstemt uten ytterligere diskusjon. 
Vedtak: FAU ber skolen benytte Ariel som leverandør av skolefotografering høst 
2016.  

FAU   

33  Innsamling av vinterutstyr ‐ utsettes til 12.5.16 
(ski, skøyter, skisko etc.)  
Skolen tar gjerne imot brukt vinterutstyr slik at de har en ”utlånsbank”. Kan vi f.eks 
ha en variant a la den vellykkede innsamlingen til biblioteket? 
Utsettes til mai‐møte 

FAU   

34  Informasjon fra arbeidsgruppene 
Trafikkgruppa: 

 samles etter dette møtet   
 

Miljøgruppa: 
  Ingen fra gruppen til stede 

 
AKS‐gruppa: 

 Introduksjon av Kine Næss som har vært i permisjon og presentasjon av 
FAUs AKS‐gruppe 

 Gjennomført foreldremøte i dag med vekt på året i år og rutiner, god tid til 
spørsmålsstilling, men det rapporteres i FAU at invitasjonen ikke har 
kommet frem til alle i alle klassene (1 D og 1E) 

 Plan for neste år:   
 Måltidet er omdiskutert i form, innhold og prising: Det er forslag om å ikke 

ha felles måltid på torget for å redusere overgangsfaser, ettersom det er 
svært ulike preferanser (allergi og religion etc. ) og gjennomføring krever 

 
Hege Danielsen 
(gruppeleder) 
 
Therese G. Solbjørg 
(gruppeleder) 
 
Christine Ilstad 
(gruppeleder) 
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mye organisering. Skoleledelsen vurderer å legge opp til at elevene spiser 
med klassen i klasserommet (matpakke). Matpenger til frukt og supplement.  
FAU diskuterte:  

o Alternativ tilnærming er å ha mat noen dager (2 eller3) Denne 
løsningen vil ikke redusere antall overganger i AKS og det kan skape 
utfordringer for å holde rede på dager med og uten matservering.  

o Klassene slutter til ulike tider på ulike ukedager, vil måltidet variere 
tilsvarende? Høstens timeplanlegging skal ivareta fast 
måltidsstruktur.  

o Det planlegges ikke med film/skjerm i klasseromsmåltidet på AKS‐
tiden. Tanken er å gå gjennom dagsoversikt og forberedelser til 
AKS‐dagen.  

o Hvordan følges barn opp ved måltidet? AKS har allerede i dag 
krysselister for måltider, foreldre skal varsles om barn ikke spiser 
over tid. Enkelte i FAU har erfaring med at dette ikke fungerer og 
dette avklares bilateralt.  

o Mange barn viser glede over dagens ordning, om AKS får dårlig 
tilbakemelding på måltidet er det underlig å løse det ved å fjerne 
hele tilbudet? Egg og grønnsaker er billig sunn og fullverdig mat 
som dekker de aller fleste grupper. AKS opplever at det innenfor 
dagens rammer er vanskelig å imøtekomme tilbakemeldinger som 
gjelder ønsker om et inkluderende mattilbud på AKS.Matkvalitet er 
heller ikke den eneste grunnen til at man ønsker å gå bort fra 
dagens ordning. Ny organisering har tilleggsgevinster som er 
forventet å frigi tid.  

o Matservering på skolen hjelper å sikre at elevene i det minste får 
ett måltid. 

 Skjermbruk på AKS: Det er tidligere i FAU gitt informasjon om hvilke 
retningslinjer som skal gjelde for bruk av skjerm på AKS, men AKS‐gruppen 
har ikke slått seg til ro med det og har utarbeidet forslag til nye/forbedrede 
retningslinjer. 

o Eksisterende retningslinjer er gode, men flere har erfart at det ikke 
virker som om de blir fulgt. Dette gjelder ikke den siste tiden, så det 
er mulig at situasjonen er bedret. AKS ønsker konkret 
tilbakemelding om man opplever brudd på rutinene.   

o Det er viktig at retningslinjene er kjent for alle ansatte, også vikarer, 
og foreldre.  

o Let’s dance bør slås av dersom det ikke medfører aktivitet.  
o Det er forslag om at alle avvik skal registreres og forklares på 

ukeplan. Dette vil være tidkrevende og anbefales ikke gjennomført 
Vedtak: Videre oppfølging av temaene i møte mellom AKS‐gruppen og AKS‐
leder/rektor. FAU blir informert i FAU 12.5.16.  
 
Temamøtegruppa: 

 Det er behov for ny kontaktperson 
 Status møte vår 2016: Det er vanskelig å få til møte i en travel vårperiode, 

det utsettes til høst 2016 etter foreldremøte og nytt FAU.   
Vedtak: Til ny kontaktperson velges Torkild Eriksen 5B, Temamøte utsettes til høst 
2016 og tidspunkt planlegges i forhold til nye foreldremøter og etablering av nytt 
FAU.  
 
Nærmiljø, skole‐hjemgruppen  

 Etableringsmøte nærmiljøpatruljer i morgen, alle er hjertelig velkommen. 
Samarbeidsprosjekt mellom flere, inkludert Bydel, SALTO, og FAU. 
Nærmiljøpatrulje‐konseptet har et mer lokalt fokus enn ordinær 
natteravning. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
(gruppeleder) 
 
 
 
 
 
 
Una Husveg 
(gruppeleder) 
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 20.4. 19:00 FAU Sagene, Inviterer til samarbeidsmøte om organisering av 
alternativ til natteravning (mindre lokal enn nærmiljøpatrulje) Si fra til Una 
om man vil delta.  

 De to prosjektene kan flyte over i hverandre eller dekke opp for hverandre. 
 Fellesinteressen og formål er trygt oppvekstmiljø for barn og unge i 

nærområder/bydelen.   
Beslutning: FAU tar informasjonen til orientering. 

35  17. mai komité 
 Godt i gang med planlegging 
 Ønske om en dugnad for testrigging 4 stk, helst flere. Flere ønsker å delta, 

Ina sender ut info om dag. 
 Lydansvarlig 17. mai etterspørres: Arne Jørgen Mæland. 
 Vulkan kan kanskje skaffe mat og drikke  
 1. klassen har ansvar for kakebaking 
 24. april togliste klar 

Beslutning: FAU tar informasjonen til orientering.  

Ina Wisborg 
Komitéleder 
 

 

36  Informasjon fra styret 
 Stormøte onsdag 16. 3.16, fra kl 16.30‐20.00, ingen kunne stille fra 

Nordpolen 
 Årsmøte i Oslo KFU ‐ 21.4.16 – med valg  
 Møte i KFU skolegruppe E 27. april Maridalen skole 

Beslutning: FAU tar informasjonen til orientering. 

Una/Ina 
(leder/nestleder) 
(fra forrige FAU‐
møte) 

 

37  Informasjon fra klassene  
Ingen saker fremlagt 
Beslutning: FAU tar informasjonen til orientering. 

FAU‐repr.   

38  Eventuelt 
Facebookgruppe for alle foreldre, tilleggskanal for informasjon:  
Tonje Misund‐Asphaug administrerer pt 
Beslutning: FAU tar informasjonen til orientering. 

 
Una Husveg 
 

 

  Det ble avholdt 17. mai ‐komitémøte kl 19.30 i etterkant av FAU‐møtet. Det blir 
skrevet egne referat fra 17. mai‐komitémøtene. 

Ina Wisborg 
Komitéleder 

 

 


